
Konzultácia č. 11

[Meeting 14.12.2021 - 13.week]

NA COM SME PRACOVALI:
● Prepojenie notifikacii FE s BE
● Dashboard pre admina (narvh - grafy)
● Admin by nemal mat pristup k repo organizacii
● Admin nebude mat svoje repo
● Fix responzivnosti komponentov
● Refaktoring

TODO
● Ostatne prepojenia s BE
● Pozvanky zobrazuje
● Overenie emailu pozvanky, ci existuje v DB
● Primerane chybove hlasky
● Pri dashboard moznost kontaktovat admina bez toho aby vedeli ako sa vola (nie v

ramci chatu) --> forum ( verejna cast a pre organizaciu len)
● Navrh dashboard - channels alebo je to na nas ( moznost odstranenia - admin

cokolvek )


